
 
 
 

 
 

 

Folketingets Lovsekretariat 

Medlem af Folketinget Magni Arge (T). har d. 28. april 2016 stillet følgende spørgsmål 

nr. S 1038 til social- og indenrigsministeren, som hermed besvares. 

Spørgsmål nr. S 1038: 

”Hvilke kriterier mener ministeren, at det er rimeligt at anvende for at finde et skæ-

ringspunkt for, hvilke adoptionsprocesser fra Etiopien der skal gennemføres, og hvilke 

der ikke skal?” 

Svar: 

Idet jeg henviser til min samtidige besvarelse af spm. nr. S 1037 bemærker jeg, at det 

i den konkrete situation må anses for sagligt at foretage en afgræsning som sket. Det 

er forståeligt, hvis denne afgrænsning kan være vanskelig at acceptere for de adopti-

onsansøgere, der står umiddelbart efter de matchede adoptionsansøgere på landeli-

sten, men som endnu ikke har fået bragt et barn i forslag. Det altafgørende hensyn er 

imidlertid, at adoptionsforløbene kan gennemføres på en fagligt og etisk forsvarlig 

måde. 
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